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Pełny zapis przebiegu posiedzenia

Komisji Kultury Fizycznej, Sportu i Turystyki

– podkomisji stałej do spraw turystyki (nr 4)
26 stycznia 2021 r.
Podkomisja stała do spraw turystyki, obradująca pod przewodnictwem posła 
Grzegorza Matusiaka (PiS), przewodniczącego podkomisji, rozpatrzyła:

– projekt dezyderatu Komisji Kultury Fizycznej, Sportu i Turystyki w spra-
wie wsparcia branży turystycznej w związku z trwającą epidemią COVID-19 
– kontynuacja.

W posiedzeniu udział wzięli pracownicy Kancelarii Sejmu: Krzysztof Majer, Mariusz Pawełczyk – 
z sekretariatu Komisji w Biurze Komisji Sejmowych.

Przewodniczący poseł Grzegorz Matusiak (PiS):
Dzień dobry państwu. Minęła godzina 17.30. Zaczynamy posiedzenie podkomisji. Otwie-
ram posiedzenie podkomisji stałej do spraw turystyki Komisji Kultury Fizycznej Sportu 
i Turystyki. Witam państwa posłów i zaproszonych gości.
Informuję, że dzisiejsze posiedzenie zostało zwołane przez marszałek Sejmu na pod-

stawie artykułu 198j ust. 2 regulaminu Sejmu i prowadzone będzie z wykorzystaniem 
środków komunikacji elektronicznej umożliwiających porozumiewanie się na odległość. 
Posłom uczestniczącym  zdalnie  przypominam,  że przed  posiedzeniem  otrzymaliście 
państwo instrukcje w sprawie zgłaszania się do dyskusji  i zabierania głosu w trakcie 
posiedzenia. Jednocześnie informuję, że posłowie członkowie podkomisji obecni na sali 
obrad głosują przy użyciu urządzenia do głosowania za pomocą legitymacji poselskiej. 
Wówczas nie używają tabletów i nie logują się w systemie komunikacji elektronicznej.
W celu stwierdzenia kworum przeprowadzone zostanie teraz głosowanie. Proszę pań-

stwa obecnych na sali o zagłosowanie za pomocą legitymacji, a posłów uczestniczących 
zdalnie o zalogowanie się do aplikacji i naciśnięcie przycisku w celu potwierdzenia obec-
ności na posiedzeniu. Przystępujemy do głosowania. Dziękuję bardzo. Mam informację, 
że mamy kworum.
Porządek dzienny posiedzenia przewiduje rozpatrzenie projektu dezyderatu w spra-

wie  działań  podejmowanych  w związku  z kryzysem  w turystyce,  ze szczególnym 
uwzględnieniem branży hotelarskiej i gastronomicznej, a także narciarskiej infrastruk-
tury sportowej, w związku z trwającą pandemią COVID-19. To jest kontynuacja. W tym 
zakresie materiały zostały dostarczone państwu posłom pocztą.
Przechodzimy do realizacji w porządku dziennego. Uprzejmie informuję, że decyzją 

Komisji na posiedzeniu w dniu 21 stycznia 2021 r. zgłoszono projekty posłów: Grzegorza 
Matusiaka, czyli moją, Ireneusza Rasia i Tomasza Zimocha. To propozycje dezyderatu 
w sprawie działań podejmowanych w związku z kryzysem w turystyce, ze szczególnym 
uwzględnieniem branży hotelarskiej i gastronomicznej, a także narciarskiej infrastruk-
tury  sportowej, w związku z trwającą pandemią COVID-19. Zostały one  skierowane 
ponownie do podkomisji stałej do spraw turystyki w celu dalszego rozpatrzenia. 
Szanowni  państwo,  mogę  przedstawić  ponownie  mój  dezyderat.  Później  bardzo 

bym prosił o zabranie głosu osoby, które mogą reprezentować pana Ireneusza Rasia, 
bo na razie go nie widzę, i Tomasza Zimocha.
Dezyderat Komisji Kultury Fizycznej, Sportu i Turystyki uchwalony na posiedzeniu 

w dniu... w 2021 r. do pana premiera w sprawie wsparcia branży turystycznej, w związku 
z trwającą epidemią COVID-19. Szanowni państwo, ten projekt był odczytywany i mają 
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go państwo na swoich skrzynkach mailowych. Pozwolę sobie zapytać, czy mają państwo 
uwagi do treści tego dezyderatu? Dziękuję bardzo.
Szanowni państwo, czy jest ktoś, kto mógłby zreferować projekt zgłoszony przez pana 

Ireneusza Rasia? Czy jest ktoś, kto mógłby zreferować projekt zgłoszony przez pana 
Zimocha?
Szanowni państwo, na ostatnim posiedzeniu podkomisji stałej do spraw turystyki 

został przegłosowany mój projekt. Był on prezentowany na posiedzeniu Komisji Kul-
tury Fizycznej, Sportu i Turystyki. Tam spotkał się z kilkoma uwagami, nie powiem, 
że czysto merytorycznymi. Wszystkie działania, które były podjęte przez rząd i resort 
do spraw turystyki, były i są kontynuowane. Odnoszenie celów, które zakłada ten dezy-
derat, do obecnej pracy rządu w tym zakresie mija się z celem. Uważam, że mój dezy-
derat jest na tyle spójny, że daje szansę na to, że my, jako parlamentarzyści, członkowie 
Komisji Kultury Fizycznej, Sportu i Turystyki, mamy również wkład w to, by turystyka 
była zasilona nowymi środkami finansowymi oraz aby można było odbudować ten pion 
naszego przemysłu po pandemii COVID-19.
Czy mają państwo jakąś uwagę do dezyderatów zgłoszonych przez posłów? Szanowni 

państwo, dezyderat pana posła Ireneusza Rasia został przedyskutowany na posiedzeniu 
Komisji. Nie ma teraz osoby, która mogłaby go zreferować  i wyjaśnić. Dlatego przej-
dziemy do zaprezentowania i przegłosowania mojego projektu celem rozpatrzenia go 
na posiedzeniu  Komisji  Kultury  Fizycznej,  Sportu  i Turystyki.  Szanowni  państwo, 
w związku z tym, że mamy kworum, proponuje przegłosować złożony przeze mnie pro-
jekt. Proponuję zakończyć głosowanie kworum.
Kto jest za projektem zgłoszonym przeze mnie, celem przedstawienia go na posiedze-

niu Komisji? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Dziękuję bardzo. Zamykam głosowa-
nie. Proszę o przedstawienie wyników. Głosowało 7 osób, za było 7, nikt nie był przeciw, 
nikt się nie wstrzymał. Bardzo dziękuję. Mój projekt zostanie przedstawiony w dniu 
jutrzejszym na posiedzeniu Komisji Kultury Fizycznej, Sportu i Turystyki o godzinie 
9.00. Dziękuję bardzo.
Zamykam posiedzenie podkomisji.


